

# CORPORATE SERVICES

## International Giving Expertise on Demand



Give2Asia extends your philanthropic capacity to reach communities in China. As your philanthropic partner and advisor, we make it easier and safer to support international grantees and design signature corporate social responsibility programs into mainland China, China Taiwan, and Hong Kong SAR PRC.

## DONOR ADVISED GRANTMAKING

- Open a Corporate DAF at Give2Asia with a tax-deductible contribution of any size
- Donate to the DAF from your corporation, corporate foundation, or an existing 3rd-party DAF
- Benefit from secure grant payments via wire transfer to China-based charitable recipients
- Rest assured that grant recipients are thoroughly vetted and monitored throughout the process
- Give with confidence knowing that grants will meet domestic and recipient country compliance
- Understand the results and impact of your grantmaking with end-of-project reporting
- Log into your fund portal to view corporate contributions, existing grants, and available funds

## ADDITIONAL SERVICES

- CSR Portfolio Management: Leverage our team for programming, annual planning, and impact measurement
- Enhanced Due Diligence & Risk Management: Evaluate nonprofits with additional due diligence questions
- Customized Monitoring and Reporting: Add custom requirements for each grant
- Employee Engagement: Create giving campaigns for localized causes and disaster relief
- Research and Landscape Analysis: Obtain original research on chosen themes, needs, and potential grantees in specific countries
- In-Country Support: Tap our local staff to support executive site visits and in-country meetings

## FLEXIBLE STRUCTURE

- Make a one-time gift or keep the corporation's DAF open to recommend grants over time.
- Establish an Annual Service Agreement or work with us on a project-by-project basis

## HOW TO GET STARTED

- Request a meeting at [www.give2asia.org/request-consultation](http://www.give2asia.org/request-consultation)
- Give us a call: +1.415.967.6300
- Send us an email: [info@give2asia.org](mailto:info@give2asia.org)
- +852 3963 9639 (HK SAR PRC)
- [hk@give2asia.org](mailto:hk@give2asia.org)

# 面向企业捐赠方的服务

根据需求向企业捐赠方提供专业的国际捐赠支持



赠与亚洲能够帮助您将慈善事业拓展到中国社区。作为您的慈善合作伙伴和顾问，我们能够让您更简易、更安全地支持国际受赠方，并帮助您在中国大陆、中国台湾省及中国香港特别行政区设计实现企业社会责任的旗舰项目。

## 捐赠方指定捐赠：

- 在赠与亚洲设立企业捐赠方指定基金，任何捐赠规模您都可以获得税务减免。
- 您可以从公司、企业基金会或现有合作的第三方指定基金向该基金中进行捐款。
- 您可以通过电汇向中国的受赠方实现安心的捐赠。
- 受赠方将在整个过程中受到全面的审核和监督，使您的捐赠更放心。
- 我们将确保您的捐赠符合美国和受赠方所在国家的合规要求。
- 您可以通过结项报告了解到捐赠项目的成果和影响。
- 您可以通过该基金的端口登录，并查询到企业捐款、现有捐赠项目及可用资金状况。

## 其他服务：

- 企业社会责任管理：我们的团队可以向您提供项目规划、年度计划、影响力评估等服务。
- 强化尽职调查和风险管理：我们可以完成额外的尽职调查对受赠方进行评估。
- 定制化项目监测和报告：您可以对每个捐赠项目提出定制化要求。
- 员工参与：您可以开展与当地慈善事业或救灾相关的员工捐赠活动。
- 研究与前景分析：我们可以帮您完成在特定国家，针对特定主题、需求和潜在受赠方的原创研究。
- 在地支持：我们的当地员工可以为项目实地考察和国内会议提供支持。

## 灵活的服务结构：

- 您可以进行一次性捐赠，也可以保持您的企业捐赠方指定基金开放，并通过其多次进行项目捐赠。
- 您可以与我们签订年度服务协议，也可以按项目与我们合作。

## 如何开始我们的合作？

- 通过此链接预约会议：[www.give2asia.org/request-consultation](http://www.give2asia.org/request-consultation)
- 拨打电话：+1.415.967.6300 (美国)      • +852 3963 9639 (中国香港特别行政区)
- 邮件联系：[info@give2asia.org](mailto:info@give2asia.org)      • [hk@give2asia.org](mailto:hk@give2asia.org)